

Snack am Spieß.



Corndog: leckeres Würstchen im knusprigen Maisteigmantel.



Convenience

Restaurants

Supermärkte

Street Food

CORNDOG PRODUKTION. FÜR STREET FOOD UND GASTRONOMIE.

Im Trend: Corndogs to go.



Corndogs: Riesiges Potenzial.

Bringen Sie die amerikanische Ikone nach Europa: Corndogs, leckere Würstchen am Spieß im knusprigen Maisteigmantel, werden in den USA milliardenfach verkauft. In Supermärkten, auf Veranstaltungen oder als Street Food. Ermöglicht wird das durch den Erfinder der Corndog-Automation: Automated Food Systems, Inc., USA.

Corndog Automation für bis zu 16.000 Corndogs pro Stunde.



Alle Vorteile auf einen Blick.

- Schneller Umsatzbringer im Wachstumsmarkt
- Systeme für manuelle Herstellung und automatische Produktion erhältlich
- Ideal für Street Food, Imbiss, Veranstaltungen
- Bietet viele Geschmacks-/Produktvarianten
- Vom Erfinder der Corndog-Automation in den USA: Automated Food Systems, Inc., mit mehr als 40 Jahren Erfahrung
- MIVEG ist exklusiver Europa-Partner von Automated Food Systems, Inc., USA.

Snack on a stick.



Corndog: delicious sausage covered in crispy corn dough.



Convenience

Restaurants

Supermarkets

Street Food

CORNDOG PRODUCTION. FOR STREET FOOD AND RESTAURANTS.

Batter wrapped franks on a stick.



Corndog Automation:
up to 16.000 Corndogs per hour.



Corndogs: Huge potential.

Bring the American Icon to Europe: Corndogs, a yummy sausage on a stick covered with crispy corn dough. Billions of Corndogs are sold every year in the US. In Supermarkets, at fairs or as Street Food. This is made possible by the founder of corndog automation: Automated Food Systems, Inc., USA.

All advantages at a glance.

- Fast revenue in a growing market
- Systems available from small, manual productions to automated mass production
- Ideal for Street Food, Snack, Events of all kind
- Vast variety of flavors and product combinations
- Straight from USA from the original founder of Corndog-Automation: Automated Food Systems, Inc., equipped with more of 40 yr of experience
- MIVEG is exclusive Partner of Automated Food Systems, Inc., USA in Europe